
 

UCHWAŁA NR XVIII/246/2025 

RADY DZIELNICY XVIII NOWA HUTA 

 z dnia 17 lutego 2025 

 

 

w sprawie opinii do wniosku na realizację zadania publicznego w ramach Inicjatywy 

Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem Wandy – Przywitanie Lata 2025". 

 

 
Na podstawie § 3 pkt 4 lit. l uchwały nr XCIX/1512/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy XVIII Nowa Huta w Krakowie (Dz. Urz. Woj. Małopolskiego 

z 2021 r. poz. 6711) Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta uchwala, co następuje: 

 

§.1 Opiniuje się pozytywnie wniosek na realizację zadania publicznego w ramach Inicjatywy 

Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem Wandy – Przywitanie Lata 2025". 

 

§. 2 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu   

                                                                                      Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

 

 

   Mariusz Woda 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Wniosek o realizację zadania publicznego w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. „Strawa pod Kopcem 

Wandy - Przywitanie Lata 2025” zasługuje na pozytywne rozpatrzenie ze względu 

na dotychczasowy sukces i znaczenie podobnych wydarzeń organizowanych w przeszłości. 

Wydarzenia pod nazwą „Strawa pod Kopcem Wandy” cieszyły się dużym zainteresowaniem 

zarówno mieszkańców Dzielnicy XVIII Nowa Huta, jak i gości z innych części Krakowa. 

Poprzednie edycje przyczyniły się do promocji dziedzictwa kulturowego i historycznego Nowej 

Huty, integracji lokalnej społeczności oraz aktywizacji mieszkańców w każdym wieku. Planowane 

wydarzenie „Przywitanie Lata 2025” nie tylko kontynuuje tę tradycję, ale także wpisuje się w 

strategię rozwoju dzielnicy jako miejsca atrakcyjnego turystycznie i kulturalnie. Jest to także 

doskonała okazja do wzmocnienia tożsamości lokalnej, popularyzacji historycznego znaczenia 

Kopca Wandy oraz zwiększenia zaangażowania mieszkańców w inicjatywy społeczne. Wsparcie 

przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizacji tego zadania stanowi inwestycję w budowanie 

pozytywnego wizerunku dzielnicy oraz integrację lokalnej społeczności. W związku z tym 

rekomenduje się pozytywne zaopiniowanie wniosku.   


